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NOTULEN VAN DE ONLINE EXTRA ALV VAN AFDELING NOORD VAN 
DE NTTB op 6 januari 2021 
 
Aanwezig 
De verenigingen: Actief Eelde, Argus, Assen, Buitenpost, De Treffers ’70, Dedemsvaart, Delta Impuls, 
DOTO, DOV Leeuwarden, Drachten, DTTC ’78, Emmen, GTTC, MTV ’14, Nordic, ODI, Oldambt, 
Olympia ’54, Ready, Reflex ’65, Talero, Talo, Tornado ’65, Vinkhuizen, Vries 
Persoonlijke leden: Peter Hanning – tevens waarnemend voorzitter van de afdeling en voorzitter van 
deze ALV, en Richard Klein 
Het Afdelingsbestuur: Hans Frikken – voorzitter a.i., Peter Hanning – waarnemend voorzitter, Matthias 
Dul – Afdelingsondersteuner 
Competitieleiders: Aico Beugelink – RCL Drenthe, Wouter Fokkens – AJCL, Chris Harms – RCL 
Groningen, Charles Hussels – ACL, Simone Pander - RJCL 
Ineke de Graaf – tijdelijk bestuursondersteuner, Igor Heller – adviseur, Antoinette de Jong – notulist, 
Achim Sialino – Directeur-NTTB 
 
Afwezig met kennisgeving: de verenigingen Aktief Winsum, Effect ’78, FTTC, Oost, Ritola 
 
 

1. Opening 
Waarnemend voorzitter Peter Hanning opent de vergadering om 20.02 uur. Hij wenst iedereen alle 
goeds voor 2021 toe en spreekt de hoop uit dat we binnenkort weer kunnen spelen. 
Bij aanvang van de vergadering zijn 1226 stemgerechtigden aanwezig, bij aanvang van de 
stemmingen zijn 1239 van het maximaal aantal van 1857 stemmen aanwezig. 
 
De voorzitter feliciteert Jan Kootstra met zijn koninklijke onderscheiding. 
 

2. Ingekomen stukken / mededelingen 
Van Talero is een aantal vragen ontvangen die worden besproken bij het voorstel. 
Voor deze ALV zijn geen machtigingen ontvangen. 
 
De voorzitter informeert dat Hans Frikken door het Hoofdbestuur benoemd is tot afdelingsvoorzitter a.i. 
Hans Frikken, Peter Hanning en Matthias Dul worden vanuit het Bondsbureau ondersteund door Ineke 
de Graaf, maar zij heeft geen bestuurlijke rol. Zij zegt met name te willen ondersteunen bij het 
uitvoeren van het ambitieuze activiteitenplan. 
Hans Frikken stelt zich kort voor. 
 

3. Voorstel wijziging opzet jeugdcompetitie 
De voorzitter schetst de aanloop naar deze bijeenkomst. Na de bijeenkomst op 5 oktober is het 
voorstel aangepast en in het overleg van 18 november besproken. Op basis van de reacties is het 
aangepast tot het voorstel dat nu in stemming wordt gebracht. 



 

 

 
Vragen, antwoorden en opmerkingen over het voorstel: 
Vraag: Hoe kun je met 2 tegen 2 toch aan 10 sets komen? 
Antwoord: De wedstrijden worden 2 keer gespeeld. Voor alle vormen is er een mogelijkheid om op 10 
sets te komen.  
 
Vraag: waarom wordt de Noordelijke Divisie hierin niet meegenomen? 
Promotie naar de Noordelijke Divisie betekent altijd spelen met 3 spelers, want deze competitie sluit 
aan bij de landelijke competitie. 
Het Competitiereglement zegt dat competitiekampioen promotierecht heeft. Met 2 spelers in een team 
zou dit team dus wel mogen promoveren, maar dat kan niet omdat in de noordelijke divisie met een 
team van 3 gespeeld moet worden. Het is verstandig om dan direct bij aanvang van het spelen in de 
1e klasse een derde speler voor het team te zoeken. 
 
Vraag: Wat is het verschil tussen de overgang van de 1e klasse naar de Noordelijke Divisie en de 
overgang van de Noordelijke Divisie naar de landelijke competitie. 
Igor Heller antwoordt dat in de landelijke competitie 3 tegen 3 wordt gespeeld en dus dienen minimaal 
3 spelers opgegeven te worden. Dat belemmert een afdeling niet in de teamgrootte voor de rest van 
de afdelingscompetitie.  
Geantwoord wordt dat juist niet is gekozen voor de flexibiliteit om in de Noordelijke Divisie met 2, 3 of 
4 spelers uit te komen. In het geval het team dat 1e wordt met 2 spelers speelt en het team dat 2e 
wordt met 3 spelers wordt de promotieregeling dan lastiger. 
Igor Heller vult aan dat de opgave voor de landelijke competitie altijd nieuw is en dat de afdeling 
aangeeft welk team naar de landelijke competitie kan promoveren. In die zin is het dus altijd handig 
om dan al met 3 spelers te spelen. 
 
Vraag: Het probleem om teams van 3 te kunnen formeren speelt met name bij kleine verenigingen. De 
ontwikkeling van de teams en spelers kan dan stoppen. 
Antwoord: Het is mogelijk om in de 1e klasse met 2 spelers te spelen en dan in de Noordelijke Divisie 
een 3e speler bij het team te voegen. 
 
Vraag: Mag een team van 4 spelers ook met 2 spelers opkomen? 
Antwoord: Ja.  
 
Opmerking: een jeugdspeler van Talo heeft laten weten dat hij de afgelopen competitie met 2 
wedstrijden op 1 dag prima geregeld vond, omdat hij zijn twee sporten goed kon combineren. Deze 
speler vindt het idee om met 2 spelers tegen 4 te spelen een beetje vreemd, omdat het team van 2 
dan meer wedstrijden heeft. Hij vindt het spelen van best-of-three te kort en vindt dat dat niet 
motiveert. Het spelsysteem is hem niet duidelijk omdat het aantal spelers iedere keer anders kan zijn. 
 
Vraag: Hoe wordt de competitie ingedeeld? 



 

 

Antwoord: Dit gaat net als altijd. Er wordt gekeken naar de rating. 
 
Vraag: Promoveert een kampioen ook altijd? Wordt dan naar de rating gekeken? 
Antwoord: Ja, maar als in de 1e klasse met 2 spelers is gespeeld kan dat niet. 
Gereageerd wordt dat het mogelijk moet zijn om bij promotie van de 1e klasse naar de Noordelijke 
Divisie bij een team van 2 dat kampioen wordt een derde speler bij een andere vereniging werven. 
Ook wordt aangegeven dat dat een team promotierecht heeft als het kampioen is geworden 
 
Vraag: Hoe worden de telbeurten geregeld bij het uitkomen met 2 spelers en het spelen op 2 tafels.  
Antwoord: Dit wordt aan de creativiteit van de verenigingen overgelaten. Om de snelheid in het spel te 
houden is het mogelijk dat ouders of begeleiders tellen. 
 
Vraag: Is er geen gevaar dat verenigingen overgaan tot strategische opstellingen? Tactisch spel zou 
kunnen leiden tot onenigheid tussen verenigingen. 
Antwoord: Een strategische opstelling kan verwacht worden. Maar als een team kampioen wordt moet 
het gehele team promoveren en daar kunnen problemen ontstaan. Het is dus aan de verenigingen om 
hiermee goed om te gaan. 
Gereageerd wordt dat teams daarmee nadelig beïnvloed kunnen worden. 
 
Vraag: Moet van tevoren bekend zijn met hoeveel man een team opkomt? 
Antwoord: dat hoeft niet. Het is handig om alle mogelijke (9) wedstrijdformulieren van tevoren te 
printen, zodat ter plekke het juiste formulier gepakt kan worden. 
 
Opgemerkt wordt dat in de afdeling een aantal prestatiegerichte spelers en verenigingen hebt. 
Promoot dat deze prestatiegerichte spelers bij elkaar komen en promoot daarnaast het plezier bij de 
andere jeugdspelers door hen zoveel als mogelijk laten spelen. 
 
Opgemerkt wordt dat teams die te weinig spelers hebben moeten kunnen combineren met spelers van 
andere verenigingen, maar dat moeten de verenigingen zelf regelen. 
 
Opgemerkt wordt dat in afdeling Gelre al langer op deze wijze wordt gespeeld en men is daar heel 
tevreden mee. 
Aanvullend wordt gesteld dat altijd problemen zullen ontstaan, welk systeem je ook kiest. 
Vraag: Waarom wordt niet al bij de basis de samenwerking gezocht? Door samenwerking bereik je 
mooie dingen, zoals b.v. 3 spelers in een team. 
Antwoord: Zoek inderdaad de samenwerking, het maakt niet veel uit of dat bij de 4e klasse of bij de 
Noordelijke Divisie is. 
 
De competitiecommissie adviseert om in de Noordelijke Divisie het 3mansteam te handhaven om het 
gat met de landelijke competitie niet te groot te laten worden. 
Als een team van 2 kampioen wordt in de 1e klasse, kan gezocht worden naar een 3e speler. 
 
Bij instemming met het voorstel wordt ook ingestemd met de daarmee samenhangende wijziging van 
het Afdelingscompetitiereglement.  
 
Een amendement wordt ingebracht om het flexibele systeem van teams met 2, 3 of 4 spelers ook toe 
te passen in de Noordelijke Divisie. 
De uitslag van de stemming over dit amendement:  
Voor: 307 stemmen, tegen 809 stemmen, onthouding 123 stemmen. 
Het amendement is verworpen. 
 
Het oorspronkelijke voorstel wordt in stemming gebracht. 
De uitslag van de stemming over dit voorstel: 
Voor: 1144 stemmen, tegen 94 stemmen, onthouding 1 stem. 
Het voorstel is aangenomen. 



 

 

 
4. Wat verder ter tafel komt 

Niets 
 

5. Rondvraag 
- Charles Hussels wil stoppen als ACL en komt graag in contact met mogelijke opvolgers. 
 
- Willem Schreuder – Reflex ’65 zegt dat: velen van mening zijn dat wij niet in het voorjaar een 

nieuwe competitie op te moeten starten. Hij vraagt hoe de andere verenigingen daar tegenaan 
kijken. 

 
Jan-Eelco Bosma zegt dat TTV Ready vindt dat de najaarscompetitie moet worden afgerond als 
dit mogelijk is. 

 
Charles Hussels laat weten dat de Competitiecommissie heeft nagedacht over deze vraag en 
hiervoor een enquete heeft uitgezet. Hierin is duidelijk aangegeven dat men eerst de 
najaarscompetitie wil uitspelen en uiterlijk tot 1 mei wil spelen en dan zou dus geen 
voorjaarscompetitie gespeeld kunnen worden. 

 
RCL Eric Kaptein is er voor om geen voorjaarscompetitie te spelen. 

 
AJCL Wouter Fokkens is er voor om geheel te stoppen met de competitie, omdat de situatie veel 
te onzeker is. In juni kan Double Match en in september kan de competitie opnieuw gestart 
worden. 

 
Jan Kootstra – DOV zegt dat hij hoopt hierna nog 1 team te hebben ipv de huidige 2 teams. 

 
Anja Stol – Talo memoreert dat net een voorstel is aangenomen voor de jeugd en vraagt of dit 
ook voor de senioren kan worden gedaan. 
De voorzitter zegt dat het iedere vereniging vrij staat om een voorstel neer te leggen voor de 
volgende ALV. 

 
De voorzitter constateert dat de reacties helder zijn. Hij weet dat na de persconferentie een 
overleg met het CvV is gepland waarin de verdere stappen worden besproken. De enige 
zekerheid is dat het allemaal onzeker blijft en dat we volgende week meer hopen te vernemen. 

 
- Charles Hussels neemt aan dat met het accepteren van het voorstel ook de aanpassing van het 

CR is goedgekeurd. 
Dat wordt bevestigd. 

 
- Johan Vogelzang – MTV ’14 zegt dat zijn vereniging geen competitieteams heeft en hij wil graag 

in contact komen met Jan Kootstra van DOV om teams te vormen. 
 
 

6. Sluiting 
Peter Hanning bedankt iedereen voor de aanwezigheid en inbreng. Hij wenst iedereen in de komende 
weken en maanden veel wijsheid in deze onzekere tijd. Hij vraagt contact met de leden te houden en 
als vereniging overeind te blijven. 
 
 
 
  


